
 
 

 

z 2.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 20.02. 2013 na obecnom úrade v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, prednostka obecného úradu, hlavná kontrolórka obce, poslanci, 

zapisovateľka a hostia (viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo o 17.00 hod.  

 

 

Bod č. 1 – Otvorenie 

 

 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Ing. Viliam 

Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

     Na zasadnutí bolo prítomných 6 poslancov z celkového počtu 9 poslancov. Ing. Kolenčík,  

Mgr. Ponechalová a p. Smrekovský sa ospravedlnili. OZ bolo uznášaniaschopné. 

 

 

Starosta obce prečítal navrhnutý program OZ:  

             

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia úloh 

4. Úprava rozpočtu na rok 2013 

5. Príspevky spoločenským organizáciám na rok 2013 

6. Informácia k podaným projektom 

7. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2012 

8. Plán práce hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 2013 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Uznesenie 

12. Záver 

 

 

Starosta dal za navrhnutý program hlasovať a všetci poslanci boli za.  

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

 

 

     Starosta navrhol za overovateľov zápisnice  Mgr. Magdalénu Šeligovú a Ing. Miloša 

Majerčíka, za zapisovateľku navrhol pracovníčku obecného úradu Janu Lazarovú. 

     Ďalej určil za členov návrhovej komisie Ing. Annu Hudekovú  a Ing. Antona Zvaríka a      

za návrh dal hlasovať.  

 

Všetci prítomní poslanci boli za tento návrh. 
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Bod č. 3 – Kontrola plnenia úloh 

7/10 - Stavebnému   úradu   preveriť   situáciu   hrozby  vlhnutia južnej steny Domova pokoja        

           z dôvodu vegetácie na susednej parcele.  

 

                                                                                Úloha zostáva v trvaní do jarných mesiacov. 

  

 

7/12 - Ing. Mintálovi a poriadkovej komisii aktualizovať  VZN č. 1/2008. 

 

Poriadková komisia doporučuje nasledovné úpravy: 

 

1. Komisia konštatuje, že VZN č. 1/2008 obsahovo vyhovuje. 

2. Obsah  VZN  po  právnej  stránke  konzultovať  s  právnikom  a  prepísať ho do predpísanej     

    formy. 

3. V článku 3 /sankcie/ upraviť pokuty na súčasnú menu /€/. 

4. Do VZN zapracovať pripomienky poslancov OZ. 

5. Komisia doporučuje prekontrolovať všetky doteraz schválené VZN. 

 

                                                                                 Úloha zostáva v trvaní. 

  

9/17 - Mgr. Šeligovej  vytvoriť  návrh  VZN  o  určení  výšky  dotácie  na  prevádzku  a mzdy  

          na  žiaka  a dieťa   materskej  školy  a  školských  zariadení  so  sídlom  na  území  obce   

          Teplička nad Váhom.  

                                                                                                                               Úloha splnená.                                                                                                                 

. 

Bod č. 4 – Úprava rozpočtu na rok 2013 

 

     Starosta dal slovo prednostke obecného úradu, ktorá predniesla úpravu rozpočtu na rok 

2013. Ide o rozpočtové opatrenie č. 1/2013 podľa Z.z. 583/2004 §14, odst. 2, písm. b - 

povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí príjmov. 

Starosta dal hlasovať za zvýšenie rozpočtových príjmov a všetci poslanci boli za. 

     

Ďalšie rozpočtové opatrenie bolo č. 2/2013 podľa Z.z. 583/2004 §14, odst. 2, písm. a - presun 

rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy 

a výdavky. Keďže projekt Atletická dráha obci nebol schválený, finančné prostriedky            

vo výške 2 900,00 EUR budú presunuté nasledovne: na nákup snežného skútra 2 600,00 EUR 

a  na materiál na športovú činnosť 300,00 EUR. Ohľadom kúpy snežného skútra starosta 

povedal, že skúter nám ponúkla horská služba a bude v majetku obce. Obec ho využije 

v spolupráci s TJ Straník, hlavne na rýchly zásah pri úrazoch pri lyžovaní, ale tiež aj               

na vytvárane bežeckých tratí podľa dohody s obcou. 

 

Starosta dal hlasovať za presun rozpočtových prostriedkov v rámci rozpočtu a všetci poslanci 

boli za. 
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Bod č. 5 – Príspevky spoločenským organizáciám na rok 2013  

 

 

     Starosta povedal, že každý rok obec reaguje na žiadosti o príspevky, ktoré zasielajú 

spoločenské organizácie pôsobiace v našej obci. Potom dal slovo Ing. Hudekovej, ktorá 

hovorila, že v rámci finančnej komisie prehodnocovali všetky žiadosti o finančné príspevky 

a podala nasledovné návrhy: 

Dotáciu vo výške 3,00 € na člena pre spoločenské organizácie: 

Klub dôchodcov,  Spoločenstvo  kresťanských  dôchodcov,  SZ  zdravotne postihnutých, Únia 

žien Slovenska, Červený kríž a Folklórna skupina Straník,  

 

a pre nasledovné organizácie: 

                                                                                                            

Obecný futbalový klub Teplička nad Váhom   20 000,00 € 

Basketbalový klub ZO Teplička nad Váhom                2 000,00 € 

Cyklistický klub T.N.V. Racing team                 2 000,00 € 

TJ Straník                                                                2 000,00 € 

Oddiel stolného tenisu                                                     500,00 € 

 

     Po diskusii, v ktorej sa k návrhom vyjadrili p. Milec Ján a p. Ponechal Ernest, dal starosta 

za návrhy hlasovať a všetci poslanci boli za.    

 

Bod č. 6 – Informácia k podaným projektom  

      O pripravovaných projektoch informovala poslancov a hostí Ing. Kasajová: 

 

V rámci programu Enviromentálny fond sme podali projekt pod názvom „Teplička              

nad Váhom separuje biologický rozložiteľný odpad“. Harmonogram realizácie projektu je máj 

2013 - október 2013. Teraz prebieha proces kontroly všetkých podaných príloh. 

 

Ďalší projekt je tiež v rámci Enviromentálneho fondu. Ide o projekt „Technická infraštruktúra 

- Ulica Pod vršky, verejná kanalizácia a vodovod“. Harmonogram realizácie projektu je apríl 

2013 - november 2013. Pri tomto projekte tiež prebieha proces kontroly podaných príloh. 

 

Ďalší projekt, ktorý máme podaný, je v rámci programu MAS. Je to program rozvoja vidieka 

na obdobie 2007-2013. Názov projektu je „Detské ihrisko Teplička nad Váhom“. Jedná sa      

o dobudovanie, rozšírenie infraštruktúry, kvalitnejšie, bezpečnejšie podmienky pre trávenie 

voľného času detí. Harmonogram realizácie projektu je apríl 2013 - júl 2013. Tiež tu prebieha 

proces formálnej kontroly. 

 

Nasledujúci projekt je z programu cezhraničnej spolupráce Poľsko - Slovenská republika 

2007-2013. Názov projektu je: „Medzinárodným behom k zdraviu a priateľstvu“, ktorého 

cieľom bolo upevňovanie cezhraničnej spolupráce medzi obcou Teplička nad Váhom 

a gminou Pawlowice prostredníctvom realizácie športových podujatí za účelom nadviazania 

nových priateľstiev. Tento projekt obci nebol schválený. 

 

Projekt pod názvom „Kamerový systém v obci Teplička nad Váhom“. Zámerom je zvýšenie 

bezpečnosti občanov a návštevníkov obce, zvýšenie podielu odhaľovania kriminálnej činnosti 

obce. Harmonogram realizácie projektu je apríl 2013 - december 2013. 
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Ďalší projekt je v rámci operačného programu cezhraničnej spolupráce SR-ČR 2007-2013. 

Názov projektu je „Priblížme sa aj cez biomasu“. Harmonogram projektu je január 2014 - 

december 2014. 

 

Názov ďalšieho projektu je „Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia v obci 

Teplička nad Váhom“. Začiatok realizácie je naplánovaný na apríl 2013 a koniec na december 

2015. V súčasnosti prebieha prieskum trhu, cenové ponuky, príprava verejného obstarávania. 

Potom bude nasledovať realizácia projektu.  

 

Projekt, ktorý bol obci tiež schválený má názov „Regulácia Dedinského potoka Teplička     

nad Váhom“. Na projekte začneme pracovať v najbližšom období. 

 

 

Bod č. 7 – Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2012 

 

     Starosta dal slovo hlavnej kontrolórke obce, ktorá predniesla správu o činnosti hlavnej 

kontrolórky za rok 2012. Činnosť hlavnej kontrolórky vychádzala z plánu práce na rok 2012: 

 

1. Správa o činnosti hlavného kontrolóra v roku 2011. 

2. Vypracovanie  stanoviska  hlavného  kontrolóra  k   záverečnému  účtu  o hospodárení obce     

    v roku 2011. 

3. Kontrola  hospodárenia  s  dotáciami  príspevkových  organizácií  a  združení  v obci za rok  

    2011.  

4. Kontrola  zákonnosti,  efektívnosti  a  účelnosti  hospodárenia  s  financiami podľa rozpočtu   

    obce priebežne v roku 2012 - finančná učtáreň, mzdová učtáreň, pokladňa. 

5. Kontrola zameraná na plnenie ustanovení zákona č. 9/2010 Z.z. o sťažnostiach - podávanie,  

    prijímanie sťažností, evidencia, vybavenia sťažností. 

 

Na základe tejto správy boli prijaté opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov. 

Zodpovedná je prednostka obecného úradu Ing. Kasajová a termín ich uskutočnenia je 31.03. 

2013. 

 

 

Bod č. 8 – Plán práce hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 2013 

 

     Starosta dal opäť slovo hlavnej kontrolórke obce, ktorá poslancov informovala o pláne 

práce hlavného kontrolóra na 1. polrok 2013:   

 

1. Kontrola  zákonnosti,  efektívnosti  a  účelnosti  hospodárenia  s  financiami podľa rozpočtu   

    obce priebežne v 1. polroku 2013. 

2. Správa o činnosti hlavného kontrolóra v roku 2012. 

3. Vypracovanie  stanoviska  hlavného  kontrolóra  k  záverečnému  účtu  o  hospodárení obce  

     v roku 2012. 

4. Kontrola plnenia prijatých opatrení na odstránenie nedostatkov zistených kontrolami v roku  

    2012  (mzdová  učtáreň - predbežná  kontrola,  vysielanie  zamestnancov na služobnú cestu,  

    vybavovanie sťažností). 

 

Starosta dal za plán práce hlavnej kontrolórky hlasovať a všetci poslanci boli za.  
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Bod č. 9 – Rôzne 

 

 

Centrum voľného času - riaditeľka Centra voľného času (ďalej CVČ) Mgr. Bolčeková, 

informovala poslancov o činnosti centra a hovorila, že centrum je samostatná rozpočtová 

organizácia, ktorej zriaďovateľom je obec. Centrum pracuje od septembra 2008. V súčasnosti 

je v CVČ zamestnaných 34 pracovníkov. Činnosť sa uskutočňuje v základných školách, 

v telocvični,  na ihrisku a v okolitej prírode. Ďalej hovorila o počte a činnosti krúžkov. Keďže 

nastáva zmena financovania CVČ, ďalšia činnosť sa bude odvíjať od toho. Východisko vidí 

v tom, že  CVČ sa bude sústreďovať hlavne na pravidelnú činnosť a bude sa musieť zvýšiť 

príspevok  od zákonných zástupcov detí na čiastočnú úhradu nákladov. Teraz bol príspevok 

0,332 EUR na mesiac a dieťa, dospelí prispievali 1,00 EURO. V našej obci CVČ združuje 

480 členov. 

Starosta hovoril, že na základe zmeny financovania, niektoré okolité obce pristupujú 

k zrušeniu centier. Naša obec chce CVČ ponechať a na financovanie bude prispievať 

z rozpočtu obce. V minulosti bol od štátu príspevok na člena 190,00 EUR, teraz to je 62,00 

EUR na dieťa s trvalým pobytom v našej obci od 5 do 15 rokov. Po dohode starosta navrhol 

prispievať na člena sumou 125 EUR. 62,00 EUR je od štátu a 63,00 EUR by bol príspevok   

od obce na to, aby mohlo CVČ fungovať. 

Ďalšou záležitosťou ohľadom financovania CVČ je, či sa bude financovať iba CVČ 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce. Obec je povinná financovať záujmové vzdelávanie v CVČ 

zriadených na území obce, o financovaní nákladov na území iných obcí sa môže rozhodnúť. 

Starosta navrhol, aby naša obec financovala iba CVČ na území našej obce a s týmto návrhom 

súhlasili aj poslanci. 

 

Mgr. Šeligová predniesla návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka 

a dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Teplička nad Váhom. 

 

 

Bývalý urbár - pozemkové spoločenstvo - žiadosť o zmenu územného plánu obce. Bývalý 

urbár zaslal žiadosť o zmenu územného plánu obce v časti obce Sihoť. V územnom pláne 

obce je uvedená parcela začlenená pre výstavbu športovísk. Podľa znaleckého posudku, ktorý 

dal Bývalý urbár vypracovať, je cena nájmu 3,41 € za m² a rok.   

O uvedený pozemok majú veľký záujem a žiadajú zaradenie pozemku do priemyselnej zóny. 

Na pozemku chcú zriadiť prekládku dreva. Drevo by skracovali, upravovali a vozili ďalej. 

Takúto prekládku dreva by sme v katastri našej obce privítali, keďže uvažujeme 

s vykurovaním biomasou a toto by bol zdroj paliva. Starosta navrhol alternatívnu lokalitu      

za tento pozemok a to oblasť oproti závodu KIA. 

Všetci poslanci boli proti zmene územného plánu a zaradeniu pozemku v časti Sihoť             

do priemyselnej zóny. 

Ing. Zvarík navrhol pozvať zástupcov Bývalého urbáru - pozemkového spoločenstva             

na stretnutie, aby sa našlo spoločné riešenie. 

Starosta dal slovo p. Bollovi, ktorý sa tiež vyjadril k predloženej žiadosti a tlmočil 

skutočnosti, ktoré boli v žiadosti. Povedal, že nemá nič proti tomu, ak sa pozemky zamenia.  
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Odpis  nákladov  pri   trvalom  zastavení  prác súvisiacich  s  obstaraním  dlhodobého 

hmotného majetku:  

Projektová dokumentácia materskej školy zaúčtovaná na účte 042-18 v hodnote 7 900,15 € 

bude preúčtovaná v tomto roku na účet 548 – Ostatné náklady na prevádzkovú činnosť. 

 

Obstaranie projektovej dokumentácie: 

dodávateľ:           Ing. Katarína Ihnatišinová, T. Vansovej 1600/15, Žilina, IČO: 34350993 

dátum dodania:   17.03. 2008 

faktúra číslo:      12008 

hodnota:              238 000 Sk prepočítaná na 7 900, 15 € 

 

Starosta dal hlasovať za preúčtovanie a všetci poslanci boli za. 

 

Vývoz komunálneho odpadu - starosta informoval poslancov o porovnaní údajov o odpade 

za našu obec. Tieto spracované údaje sme potrebovali k projektu. Po prepočte vyšlo, že 

celkovo by sa náklady na komunálny odpad zvýšili v porovnateľnom období o 3 320, 903 

EUR, náklady na separovaný zber sa znížili o 7 786,584 EUR. Ak sa tieto prepočty naplnia, 

celkovo tak obec ušetrí  na vývoze odpadu 4 465,681 EUR.  

 

Žiadosť o rozšírenie verejného osvetlenia - poslanec Pavol Holeša žiada o rozšírenie 

verejného osvetlenia na ulici Bystrina. Na mieste je už osadený betónový stĺp na verejné 

osvetlenie, ktorý sa môže použiť. 

Starosta odpovedal, že pri rekonštrukcii verejného osvetlenia bude lampa určite osadená         

na spomínaný stĺp a tým sa rozšíri verejné osvetlenie. 

 

 

VOMS s.r.o. - žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch: CKN p.č. 2551/487 

a 2491/25, ktoré sú vo vlastníctve našej obce. Ide o pozemky, ktoré sme od spoločnosti Žilina 

Invest s.r.o. získali za 1,00 EURO a spoločnosť VOMS s.r.o. má na týchto pozemkoch 

položenú dažďovú kanalizáciu, splaškovú kanalizáciu a vodovod. 

Starosta dal hlasovať za zriadenie vecného bremena a všetci poslanci boli za. 

 

Oblastná organizácia cestovného ruchu - schválenie členského príspevku obce ako člena 

Oblastnej organizácie cestovného ruchu Malá Fatra vo výške 1,00 EURO  na obyvateľa. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Základná škola Žofie Bosniakovej - žiadosť o príspevok na mzdu a zákonné sociálne 

a zdravotné poistenie pre asistenta učiteľa vo výške 300,00 EUR na mesiac. Príspevok žiadajú 

na mesiace január - júl 2013, čo činí 2 100,00 EUR. Škola požadovala dotáciu na 1 pracovný 

úväzok asistenta učiteľa, no ministerstvo školstva schválilo len na 0,5 pracovný úväzok, hoci 

žiačka Lujza Šeligová vyžaduje celodennú starostlivosť. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

  

 

Bod č. 10 – Diskusia  

 

Ing. Kasajová - informovala poslancov o schôdzi, ktorá sa konala s nájomníkmi bytových 

domov 6x7 b.j. 
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p. Holeša - hovoril, že MC Rybička nežiadalo o dotáciu, pretože sídli v Športklube, kde má 

zabezpečené kúrenie a ostatnú starostlivosť od obce, za čo MC Rybička ďakuje. 

Ďalej pripomenul oplotené ihrisko v lokalite Rybník, na ktorom pracujú p. Šmehýl a               

p. Kysela. Požiadal o zvolanie rokovania v záujme riešenia tohto ihriska.  

Starosta povedal, že zadal architektovi štúdiu a kým nebude hotová, nemá o čom rokovať. 

 

 

p. Ponechal - spýtal sa, kde  mala byť spomínaná atletická dráha. Starosta odpovedal, že 

atletická dráha mala byť vybudovaná pozdĺž futbalového ihriska, ale na tento projekt sme 

nedostali finančné prostriedky. 

 

p. Tkáčik - žiadosť o príspevok na požiarny šport. Ide o jednorazovú požiadavku na výstroj, 

ktorý by slúžil na ďalšie roky. 

Starosta odpovedal, že tento príspevok je súčasťou príspevku pre Dobrovoľný hasičský zbor 

v schválenom rozpočte obce. 

 

 

Bod č. 11 – Uznesenie   

 

U Z N E S E N I E  č. 02/2013 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom zo dňa 20.02. 2013 

 

Obecné zastupiteľstvo sa na svojom zasadnutí riadilo nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia úloh 

4. Úprava rozpočtu na rok 2013 

5. Príspevky spoločenským organizáciám na rok 2013 

6. Informácia k podaným projektom 

7. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2012 

8. Plán práce hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 2013 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Uznesenie 

12. Záver 

Obecné zastupiteľstvo v Tepličke nad Váhom 

A .  Berie na vedomie 

 

2/4 –  informáciu  o prítomnosti   6 poslancov z celkového počtu 9 poslancov a konštatovanie,     

          že obecné zastupiteľstvo  je uznášaniaschopné, 

2/5 –  informáciu  o  riešení  otázky  vlhnutia  južnej  steny  Domova  pokoja -  úloha   zostáva    
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          v sledovaní z dôvodu čakania na vegetačné obdobie viniča, ktorý pokrýva stenu, 

2/6 –    informáciu o stanovisku poriadkovej komisie k VZN č. 1/2008, 

2/7 –    zvýšenie rozpočtových príjmov zo ŠR vo výške 116 886,- EUR, 

2/8 –    zvýšenie rozpočtových výdavkov zo ŠR vo výške 116 886,- EUR, 

2/9 –    správu Ing. Kasajovej o projektoch, 

2/10 –  správu o činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2012, 

2/11 –  plán práce hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 2013, 

2/12 –  informáciu o činnosti a financovaní Centra voľného času, 

2/13 –  informáciu  p. Bollu  o  žiadosti  Bývalého  urbáru – pozemkového  spoločenstva  

            ohľadom zmeny územného plánu obce, 

2/14 –  informáciu o prognóze nákladov na odpady, 

2/15 –  informáciu o žiadosti o rozšírenie verejného osvetlenia – ul. Bystrina,  

2/16 –  informáciu o žiadosti   VOMS  s.r.o. na  zriadenie  vecného  bremena  na  pozemkoch        

            C-KN p.č. 2551/487 a 2491/25, 

2/17 –  informáciu o schôdzi nájomcov bytov na Prosniskách, 6x7 b.j., 

2/18 –  požiadavku  p. Holešu,  Šmehýla a Kyselu  na  zvolanie  stretnutia  v  záujme  riešenia  

            otázky vybudovania detského ihriska v lokalite Rybník, 

2/19 –  žiadosť p. Tkáčika ohľadom príspevku na požiarny šport. 

   

B .  Schvaľuje 

 

2/7 – program OZ. 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                           

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

2/8 – návrhovú komisiu v zložení:  Ing. Anna Hudeková a Ing. Anton Zvarík. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za   6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                            

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

2/9 – overovateľov zápisnice v zložení:  Mgr. Magdaléna Šeligová a Ing. Miloš Majerčík.                  

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za    6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                               

proti       0        

zdržal sa hlasovania    0 
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2/10 – zapisovateľku Janu Lazarovú. 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                           

proti      0                                 

zdržal sa hlasovania     0     

 

2/11 – zvýšenie rozpočtových príjmov vo výške 112 200,- EUR. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za    6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                               

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

2/12 – zvýšenie rozpočtových výdavkov vo výške 112 200,- EUR. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za    6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                               

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

  

2/13 –  dotáciu vo výške 3,00 € na člena pre spoločenské organizácie: 

            Klub dôchodcov,  Spoločenstvo kresťanských dôchodcov, SZ zdravotne postihnutých,      

            Únia žien Slovenska, Červený kríž a Folklórna skupina Straník,  

            a pre nasledovné organizácie:                                                                                                            

            Obecný futbalový klub Teplička nad Váhom   20 000,00 € 

            Basketbalový klub ZO Teplička nad Váhom     2 000,00 € 

            Cyklistický klub T.N.V. Racing team                 2 000,00 € 

            TJ Straník                                                                2 000,00 € 

            Oddiel stolného tenisu                                                     500,00 €.    

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za    6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                               

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

2/14 –  presun  rozpočtových  prostriedkov  v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia    

            celkové príjmy a výdavky.  
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Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za    6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                               

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

2/15 –  plán práce hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 2013. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za    6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                               

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

2/16 – odpis   nákladov   pri   trvalom  zastavení  prác  súvisiacich  s  obstaraním   dlhodobého  

           hmotného majetku: 

           Projektová  dokumentácia  materskej  školy zaúčtovaná   na  účte  042-18 v hodnote     

           7 900,15   €    bude    preúčtovaná   v   tomto   roku   na   účet   548 – Ostatné   náklady          

           na  prevádzkovú činnosť. 

           Obstaranie projektovej dokumentácie: 

           dodávateľ:            Ing. Katarína Ihnatišinová, T. Vansovej 1600/15, Žilina, IČO:      

                                         34350993 

           dátum dodania:    17.03. 2008 

           faktúra číslo:             12008 

           hodnota:                      238 000 Sk prepočítaná na 7 900, 15 € 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za    6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                               

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

2/17 –  vecné   bremeno   pre   firmu  VOMS   s.r.o.,  na   pozemkoch  C - KN  p.č.   2551/487    

            a 2491/25.       

             

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za    6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                               

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
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2/18 –  výšku  členského  príspevku  obce  ako  člena  oblastnej  organizácie cestovného ruchu  

            Malá Fatra vo výške 1,00 EURO za obyvateľa. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za    6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                               

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

2/19 –  príspevok  pre  asistenta  učiteľa  do  Základnej  školy  Žofie   Bosniakovej   vo  výške     

            300,00  EUR   na mesiac. Príspevok  žiadajú  na  obdobie  január –  júl  2013,  čo  činí    

            2 100, 00 EUR. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za    6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. 

Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                               

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

C . Neschvaľuje 

 

2/1 – žiadosť  Bývalého  urbáru – pozemkového  spoločenstva o zmenu územného plánu obce     

         v časti Sihoť. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   neschvaľuje    6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Mgr. Magdaléna 

Šeligová, Ing. Anton Zvarík, Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor Mintál                                 

                      

zdržal sa hlasovania     0 

 

D . Ukladá 

 

2/1 – komisii   pre   školstvo   vypracovať   návrh   príspevku   na  čiastočnú  úhradu nákladov   

         zákonnými zástupcami na člena CVČ.  

                                                                                                                                T: budúce OZ 

 

 

2/2 - prednostke obecného úradu prepracovať VZN č. 1/2008. 

                                                                                                                                 

                                                                                                                                T: budúce OZ 
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E.  Poveruje 

 
2/1 – na  základe   ustanovenia   §18d   a   §18f   zákona č. 369/1990  Z.z. o obecnom zriadení  

         v znení  neskorších  predpisov  hlavného  kontrolóra  obce Ing. Evu Milovú k vykonaniu  

         nasledovných úloh: 

 

         1. Kontrola   zákonnosti,   efektívnosti   a   účelnosti   hospodárenia  s  financiami  podľa   

             rozpočtu obce priebežne v 1. polroku 2013. 

         2. Správa o činnosti hlavného kontrolóra v roku 2012. 

         3. Vypracovanie  stanoviska  hlavného  kontrolóra  k  záverečnému  účtu  o  hospodárení    

              obce v roku 2012. 

         4. Kontrola  plnenia  prijatých opatrení na odstránenie nedostatkov zistených kontrolami     

             v  roku   2012   (mzdová    učtáreň - predbežná    kontrola,   vysielanie   zamestnancov           

             na služobnú cestu, vybavovanie sťažností). 

 

2/2 – starostu  obce  previesť  členský  príspevok  v  prospech účtu OOCR Malá Fatra. 

 

 

Bod č. 12 – Záver 

 

 

    Starosta  poďakoval  prítomným  poslancom a hosťom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo  

o 20 hodine.  

V Tepličke nad Váhom, dňa  20.02. 2013.  

 

 

 

 

Zapísala:     Lazarová Jana             .................................................... 

                                                             

 

                                                                                       

Záznam overili: Mgr. Magdaléna Šeligová              .................................................... 

 

                           Ing. Miloš Majerčík            ....................................................                                            

    

                                                   

 

 

 

 

 

       .................................................... 

                               Ing. Viliam Mrázik 

                              starosta obce 


